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Hei.
 
Under er svaret fra ansvarlig på teknisk i gamle Roan.
 
Legger i tillegg med noen bilder av Utro‐tunet både vei og naustet vises.
 
Med hilsen
 

 
Erlend Aune
Avdelingsingeniør
erlend.aune@afjord.kommune.no
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Fra: Ina Kristin Mittet <e‐inami@trondelagfylke.no> 
Sendt: mandag 6. april 2020 16:23
Til: Aune Erlend <Erlend.Aune@afjord.kommune.no>
Emne: Angående tiltak på Utro bygdetun
 
Hei
Viser til telefonsamtale fredag ettermiddag den 03.04.2020 angående tiltakene ved bygdetunet på Utro i Roan.
 
Området ligger i hensynssone landskap i kommuneplanens arealdel, og er fremhevet som et viktig kulturmiljø i kommunen. I
Kommunedelplan for kulturminner i Roan (2018) er Utro bygdetun er verdsatt til kategori 1 – høy kulturhistorisk verdi.
 
Det er flere forhold som synes uklare, og som med fordel kan belyses bedre:

Det er søkt om ettergodkjenning av midlertidig anleggsvei i forbindelse med oppføring av kulturpaviljong på svabergene.
Plasseringen av kulturpaviljongen har endret seg i prosessen, og det vil være nyttig med et situasjonskart som viser endelig
plassering.
Den midlertidige anleggsveien som nå er omsøkt gjelder kun ca. 100 meter av traseen, og ikke helt bort til stedet der
kulturpaviljongen skal settes opp – hva er grunnen til dette?
Det er oppgitt at veien, etter anleggsperioden, skal tilbakeføres til sti med bredde 1‐1,5 meter slik at den er universelt
utformet (jf. TEK?). Det er positivt med tilgjengelighet, men skal stien være universelt utformet hele veien fram til
kulturpaviljongen? Og er kulturpaviljongen utformet slik at den er tilgjengelig? (Tidligere tegninger viser trappetrinn rundt
bygget)
Hvorfor er det nødvendig med så omfattende drenering av området øst for naustrekka? Skal det tilbakeføres til plen?  
Det ble stilt vilkår i kommunens tillatelse til turvei og kulturpaviljong i 2019, i tråd med fylkesmannens uttalelse – er vilkåret
om at tiltaket skal gjøres på en så skånsom måte som mulig ivaretatt?

 
Vil bemerke at disse spørsmålene kun er for å få et bedre grunnlag for å vurdere om vi ønsker komme med en egen
kulturminnefaglig uttalelse til tiltaket.
 
 
Med vennlig hilsen 
Ina Kristin Mittet
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